
Zápisnica z komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky v Rožňave

 dňa 12. júna 2018

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program:

Program:

1. Otvorenie
2. Plnenie uznesení
3. Návrh na 1. zmenu rozpočtu mesta Rožňava na rok 2018 – Ing. Klára Leskovjanská
4. Záverečný účet mesta za rok 2017 – Ing. Klára Leskovjanská
5. Obchodná verejná súťaž na služby poskytované TIC Rožňava a nájom nebytových 

priestorov užívaných TIC Rožňava – Mgr. Juraj Halyák
6. Poslanecký návrh: „Metodika a zásady pri údržbe, opravách, rekonštrukciách 

a výstavby chodníkov, miestnych komunikácií a verejných priestranstiev“ – Ing. Karol 
Kováč, poslanec MZ

7. Rôzne
8. Diskusia
9. Záver

Ing. Jarmila Jánošíková Roman Ocelník

tajomník komisie predseda komisie
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k     bodu č. 1 :   OTVORENIE

Zasadnutie  komisie  začal  predseda  komisie  Roman  Ocelník.  Skonštatoval,  že  komisia  je 
uznášaniaschopná.  Predseda komisie  následne oboznámil  prítomných s návrhom programu 
zasadnutia komisie, následne program bol jednohlasne schválený. 

k bodu č. 2 : PLNENIE UZNESENÍ

Uznesenie 01/04/2018:

Overiť  autorské  práva  na  vysielanie  relácie  Cyklopotulky  v lokálnej  televízii  RVTV  a na 
stránke mesta, skompletizovať fotodokumentáciu z natáčania.

Po prehodnotení zmluvy právnym oddelením je výsledok nasledovný: nemáme autorské práva 
na  odvysielanie  v televízii  (jedine  že  by  sa  urobil  dodatok  –  to  predpokladá  rokovanie 
s firmou,  dodatok  k zmluve  a príp.  ďalšie  finančné  nároky).  Fotodokumentácia  bola 
vyhotovená R. Ocelníkom – s jeho súhlasom sa dá použiť s autorskými právami. Relácia je na 
www.cyklopotulky.cz v archíve (18.11.2017).

Uznesenie 02/04/2018:

Na najbližšie zasadnutie komisie CR a RP v júni 2018 predložiť Zmluvu o poskytovaní služieb  
s prevádzkovateľom TIK, firmou Envilaw s.r.o. a zadefinovať kompetencie pri príprave, tlači  
a distribúcii jednotlivých propagačných materiálov mesta.

Zmluva je predložená do komisie, v rámci diskusie sa rozoberú pripomienky a návrhy.

Uznesenie 03/04/2018:

Komisia cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča Mestskému zastupiteľstvu v
Rožňave schváliť náplň práce Komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky MZ v Rožňave

Schválené na zasadnutí mestského zastupiteľstva, uznesenie 48/2018.

Uznesenie 04/04/2018: 

Komisia cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu  
v Rožňave alternatívu č.1
 
Prerokované v MZ VO1: 9, VO2: 8 (uznesenie 49/2018)

Uznesenie 05/04/2018: 

Komisia cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu  
v Rožňave Štatút mesta Rožňava v podobe, v akej bol predložený
Schválené na zasadnutí mestského zastupiteľstva, uznesenie 51/2018.
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Uznesenie 06/04/2018: 

Komisia cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu  
v Rožňave VZN o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb

Schválené na zasadnutí mestského zastupiteľstva, uznesenie 58/2018.

Uznesenie 07/04/2018: 

Komisia cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu  
v Rožňave VZN o organizácii miestneho referenda.

Schválené na zasadnutí mestského zastupiteľstva, uznesenie 56/2018.

Uznesenie 08/04/2018: 

Komisia cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu  
v Rožňave :

-  založenie a vstup mesta Rožňava do Oblastnej organizácie cestovného ruchu Gemer
- ročný členský príspevok mesta Rožňava podľa návrhu

poveruje primátora mesta Rožňava:

- podpísať zakladateľskú listinu Oblastnej organizácie cestovného ruchu Gemer
- zastupovať mesto v Oblastnej organizácie cestovného ruchu Gemer

Schválené na zasadnutí mestského zastupiteľstva, uznesenie 91/2018.

Uznesenie 09/04/2018: 

Komisia cestovného ruchu a regionálnej politiky súhlasí s  vypracovaným monitoringom o 
plnení Akčného plánu rozvoja mesta Rožňava a plnení a odporúča mestskému zastupiteľstvu 
schváliť Monitorovaciu správu o plnení Akčného plánu rozvoja mesta Rožňava a plnení 
Programu rozvoja mesta Rožňava za obdobie 2015 – 2017, vrátane plnenia Komunitného 
plánu sociálnych služieb ako súčasti Programu rozvoja mesta Rožňava. 

Schválené na zasadnutí mestského zastupiteľstva, uznesenie 89/2018.

Uznesenie 10/04/2018: 

Komisia  cestovného ruchu a regionálnej  politiky neschvaľuje predložené ponuky, nakoľko 
v tomto roku sa chceme zamerať na vytvorenie a tlač väčšieho množstva propagačného 

Predkladatelia ponúk boli oboznámení s rozhodnutím komisie.
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Uznesenie 11/04/2018:

Do budúcej komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky zaradiť do programu požiadavky 
na vybudovanie cyklotrás a zistenie možností ich realizácie.

V štádiu  prípravy  je  projekt  Cyklochodník  Rožňava  –  bude  pripravený  nový  variant  na 
základe stanoviska OR PZ – DI z IROP – cieľ: spájanie husto obývanej zóny s priemyselnou 
zónou – cieľ: odľahčenie dopravy.

Máme k dispozícii  spracovanú kostrovú sieť cyklistických  trás  v Košickom kraji,  ktorá  je 
súčasťou celoeurópskej kostrovej siete. 

Komisia CR a RP berie na vedomie plnenie uznesení.

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

k bodu č. 3 :

Návrh na 1. zmenu rozpočtu mesta Rožňava na rok 2018 – Ing. Klára Leskovjanská

Uznesenie 01/06/2018:

Komisia CR a RP odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť návrh na 1. Zmenu 
rozpočtu mesta Rožňava na rok 2018 podľa priloženého návrhu.

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

k     bodu č.4:  

Záverečný účet mesta za rok 2017 – Ing. Klára Leskovjanská

Uznesenie 02/06/2018:

Komisia  CR  a RP  odporúča  Mestskému  zastupiteľstvu  v Rožňave  schváliť  celoročné 
hospodárenie mesta Rožňava za rok 2017 bez výhrad podľa uznesenia na str. 2 predloženého 
materiálu.

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0
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k     bodu č.5:  

Obchodná verejná súťaž na služby poskytované TIC Rožňava a nájom nebytových priestorov 
užívaných TIC Rožňava – Mgr. Juraj Halyák

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 36/2014 zo dňa 27. 2. 2014 schválilo podmienky 
obchodnej verejnej súťaže na služby poskytované TIC Rožňava a nájom nebytových 
priestorov s výmerou 73,57 m2 na prízemí budovy radnice na Nám. baníkov 32 v Rožňave, 
súp. č. 16, postavenej na parc. č. CKN 45/5, zapísanej na LV č. 3001, s najnižším podaním – 
nájomným vo výške 2 819,20 ročne na dobu určitú 5 rokov a uložilo vyhlásiť obchodnú 
verejnú súťaž.

Na základe výsledkov obchodnej verejnej súťaže bola dňa 23. 4. 2014 uzavretá „Nájomná 
zmluva a zmluva o poskytovaní služieb“ so spoločnosťou ENVILAW s. r. o. s nájomným vo 
výške 4 501,- eur/rok na dobu určitú do 2. 6. 2019. Preto je potrebné opäť pristúpiť 
k vyhláseniu obchodnej verejnej súťaže.
Za poskytovanie služieb platí mesto nájomcovi sumu 21 899,- eur/rok.

Výška nájomného za nájom uvedených nebytových priestorov v zmysle „Zásad       pre 
určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo 
vlastníctve mesta“ účinných od 1. 5. 2018 je 2 201,19 eur/rok. 

V prenajatých priestoroch na ploche 20 m2 má zároveň sídlo Občianske združenie MAS 
Gemer – Rožňava.

Materiál bol predložený zatiaľ len na „1. čítanie.“

Uznesenie 03/06/2018:

Komisia CR a RP berie na vedomie podmienky OVS na služby poskytované TIC Rožňava 
a nájom nebytových priestorov užívaných TIC Rožňava. Zároveň ukladá členom komisie 
a zainteresovaným subjektom do najbližšieho zasadnutia komisie doplniť v návrhu konkrétne 
podmienky OVS, ktoré sa premietnu do novej zmluvy.
   
Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

k     bodu č.6:  

Poslanecký návrh: „Metodika a zásady pri údržbe, opravách, rekonštrukciách a výstavby 
chodníkov, miestnych komunikácií a verejných priestranstiev“ – Ing. Karol Kováč, poslanec 
MZ

Uznesenie 04/06/2018:
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Komisia  CR  a RP  berie  na  vedomie  predložený  materiál  a doporučuje  v spolupráci 
s ostatnými komisiami spolupracovať na tomto materiály a následne ho predložiť do komisií 
a mestského zastupiteľstva na ďalšie volebné obdobie.

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

k     bodu č.7:   Rôzne

1.  Členka  komisie  Mária  Štítnická  predstavila  materiál,  ktorý  obsahuje  trasy  pre 
cykloturistiku s možnosťami ubytovania a stravovania na vybraných trasách. Pri tvorbe tejto 
ponuky vychádzala z príprav a realizácie relácie Cyklopotulky a navrhované trasy a atrakcie 
vychádzajú  z tejto  ponuky.  Po doplnení  ponúk jaskýň, vyčíslení  nákladov na vyhotovenie 
tohto materiálu a jeho predajnej ceny bude materiál predložený členom komisie na posúdenie. 
Použijú sa fotografie,  ktoré počas natáčania vyhotovil  R. Ocelník.  M. Štítnická zistí  cenu 
tlače, možnosti zapojenia sa podnikateľských subjektov, ponúkajúcich možnosti ubytovania 
a stravovania, vrátane finančného príspevku. Tajomníčka komisie je prepošle fotografie, ktoré 
vyhotovil R. Ocelník.

2.  Primátor  mesta  Pavol  Burdiga  informoval  o založení  Oblastnej  organizácie  cestovného 
ruchu  Gemer,  o vklade  mesta  Rožňava  do tejto  organizácie  a výhodách  z toho  plynúcich. 
V Rožňave bude zriadená samostatná kancelária OOCR Gemer. Predsedom predstavenstva je 
primátor mesta Rožňava Pavol Burdiga.

3.  Zástupca  primátora  a zároveň  podpredseda  komisie  CR  a RP  Mgr.  Dionýz  Kemény 
informoval o priebehu realizácie participatívneho rozpočtu. V poslednej fáze bolo vybraných 
14 občianskych projektov, ktoré boli rozčlenené do 7 skupín podľa zamerania.  Z rozpočtu 
mesta pôjde na ich realizáciu 49.139,50 EUR, vlastný vklad predkladajúcich subjektov je vo 
výške 30.389,-  EUR (t.j.  30%). Zároveň okrem hlasovania za tieto projekty prebiehalo aj 
hlasovanie  za  poradie  investičných  akcií  mesta  v rámci  PR  a poradie  opráv  chodníkov 
a komunikácií v rámci PR.

k     bodu č.8:   Diskusia 

Diskusia nadviazala na uznesenie 02/04/2018 a bod č. 5:  Obchodná verejná súťaž na služby 
poskytované  TIC  Rožňava  a nájom  nebytových  priestorov  užívaných  TIC  Rožňava.  C. 
Motyka  poukázal  na  to,  že  mu  chýba  v činnosti  TIK spájanie  aktérov  cestovného  ruchu 
v okrese a vydávanie (tlač)  propagačných materiálov.  Taktiež  z nového návrhu bol  vyňatý 
predaj rybárskych lístkov, s čím nesúhlasí. Ing. N. Vjesztová, konateľka firmy Envilaw, ktorá 
prevádzkuje  TIK  objasnila,  že  predaj  rybárskych  lístkov  konzultovala  s predsedom 
rybárskeho zväzu  s týmto  výsledkom.  Zároveň  dodala,  že  propagačné  materiály  sa  tvoria 
a prikladajú sa ku každej faktúre, zároveň sa mesto propaguje aj rôznymi inými aktivitami. 
Pokiaľ  ide o spájanie  aktérov cestovného ruchu,  k tomu je  potrebná ich vôľa.  Výsledkom 
doterajším stretnutí je práve vytvorenie Oblastnej organizácie cestovného ruchu Gemer, ktorá 
bude  platformou  na  spájanie  podnikateľov  a ich  spoluprácu,  pričom  na  vytvorení  tejto 
organizácie sa aktívne podieľala. C. Motyka a Ľ. Takáč navrhli  doplniť do zmluvy aj tlač 
propagačných materiálov a do OVS konkretizovať čo a v akom množstve sa bude tlačiť. M. 
Štítnická  navrhla  vytvárať  a tlačiť  programové  ponuky  pre  návštevníkov  mesta.  Ing. 
Vjesztová vysvetlila,  že tieto činnosti  budú patriť práve pod novozaloženú OOCR Gemer. 
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Primátor P. Burdiga navrhol pripraviť do ďalšej komisie analýzu doterajšieho stavu. Všetky 
tieto pripomienky a návrhy sa premietli do uznesenia 03/06/2018.  

V závere  diskusie  členovia  komisie  navrhli  uskutočniť  posledné  zasadnutie  pred 
komunálnymi voľbami mimo mestského úradu v neformálnom duchu (napr. v zariadení Lúč 
Patak).

k bodu č.9:  Záver    

Podpredseda komisie následne poďakoval prítomným členom za účasť a zasadnutie komisie 
ukončil. 

      

       

Roman Ocelník

predseda komisie
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